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Geachte leden van de raad,

Woensdag 26 mei jl. is door uw raad (in Raadsoverleg II) gesproken over het 
Consultatiedocument Duurzaamheidsvisie. Uit de bijdragen bleek dat veel fracties graag 
willen dat de gemeente met de Duurzame Ontwikkelingsdoelen aan de slag gaat. Het 
college is daar verheugd over. 

Via dit bericht komt het college terug op één van de punten die in het overleg naar voren 
kwamen. Dit betreft het punt of het vast te stellen document een “visie” genoemd moet 
worden. Enkele raadsfracties hebben betoogd dat de term “visie” beter achterwege gelaten 
kan worden, en dat het er vooral om gaat dat de gemeente als organisatie de Duurzame 
Ontwikkelingsdoelen omarmt en er snel en praktisch mee gaat werken. 

Het college heeft dit signaal ter harte genomen. Ook het college vindt dat de term “visie” 
achterwege gelaten kan worden. Wel vindt het college het belangrijk dat de raad een 
expliciet besluit neemt om met de Duurzame Ontwikkelingsdoelen te gaan werken. Dit geeft 
duidelijkheid en houvast. Het college zal daarom in plaats van een “visie” een 
“beleidsnotitie” aan uw raad voorleggen. In deze beleidsnotitie wordt ingegaan op enkele 
hoofdpunten van het werken met de Duurzame Ontwikkelingsdoelen in Het Hogeland. Deze 
beleidsnotitie zal de raad worden aangeboden ter vaststelling in de raadsvergadering van 
15 september (behandeling in het Raadsoverleg van 1 september).

In het Raadsoverleg 26 mei werd geopperd dat in het Raadsoverleg in juni opnieuw 
gesproken zou kunnen worden over het vraagpunt “wel/geen visie”. Gelet op het 
voorgaande is dit wat het college betreft niet nodig. 

Hoogachtend,
Het college van B&W, 

H.J. Bolding P.P.M. van Vilsteren
burgemeester secretaris


